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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Samen Actief betreffende vernielingen aan 
wildopvang en vogelasiel De Paddestoel  
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 14 februari 2022 heeft de fractie Samen Actief onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde 
voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over vernielingen aan wildopvang en 
vogelasiel De Paddestoel, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  
 

1. In diverse artikelen wordt aangegeven dat er tot driemaal toe vernielingen zijn aangericht aan 
de opstallen van wildopvang/vogelasiel De Paddestoel. Is het college ter plaatse geweest om 
de schade op te nemen en te bekijken welke maatregelen genomen kunnen worden om deze 
situatie te verbeteren? Zo ja, wat zijn de bevindingen en oplossingen die genomen worden. Zo 
niet, gaat dit dan nog gebeuren en neemt het college of ambtenaar contact op aangezien dieren 
nooit de dupe mogen worden van vandalisme. 

  
In alle gevallen hebben wij contact gehad met de stichting en is de schade hersteld.  
 
 

2. Heeft het college, in samenspraak met het bestuur van de stichting, overwogen om 
cameratoezicht te plaatsen om verdere vernielzucht tegen te gaan? Zo ja, wanneer kunnen we 
dit verwachten? Zo niet, waarom wordt dit niet overwogen? 

 
Ja, cameratoezicht is overwogen. Het filmen van openbare en private ruimte valt onder de wet bescherming 
persoonsgegevens. Er dient een duidelijk beleid te worden geformuleerd voor het bewaren van de 
filmbeelden. Hierbij dient in aanmerking te worden genomen dat er bij het filmen ook inbreuk maakt op de 
privacy van vrijwilligers van de Paddenstoel en recreanten. Hierom, en om de geplande verhuizing van de 
Paddenstoel in 2023, is er voor gekozen geen cameratoezicht toe te passen.  
 
 

3. In het verleden zijn diverse vragen en moties ingebracht en toezeggingen gedaan inzake de 
verbetering van de hokken. Het college heeft aangegeven dat onderkomens verbeterd zouden 
worden om koude en nattigheid te bestrijden. Over de stand van zaken is slechts mondjesmaat 
en onvolledig geantwoord. Daarom vragen wij nogmaals: wat er tot op heden gedaan is om de 
omstandigheden van de dieren te verbeteren. Ook willen wij graag weten wanneer de overgang 
van opvang en asiel naar het nieuwe onderkomen plaats vindt. Voor je het weet is het weer 
herfst. Gezien de mate van verval die zichtbaar is op de foto’s is snelle hulp nodig. Bent u 
voornemens de onderkomens van de dieren die onder de zorg van de mens ondergebracht zijn 
te verbeteren en duidelijke stappen te nemen richting de eerder toegezegde betere 
huisvesting? Zo ja, wanneer krijgen wij hierover uiterlijk inzicht? Zo niet, waarom blijft het 
college deze situatie voor zich uit schuiven. 
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Wij hebben goed contact met het bestuur van de Paddenstoel. Zo zijn in overleg drie portacabins geplaatst 
voor de winterperiode. Rekening houdend met de tijdelijkheid van de situatie, zullen in de toekomst waar 
nodig maatregelen worden genomen om het comfort en de veiligheid van de dieren en medewerkers van de 
Paddenstoel te verhogen.  
 
 
  
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 10 mei 2022 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.K (Kees) Visser  
 locoburgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 


